
La Ĝenova grupo kuniĝis monate, por paroli esperante pri la lingvo kaj pri 

pluraj sociaj faktoj. Kutime ni estis tri personoj, kelkfoje kvar. Du membroj de 

la grupo partoprenis al la parolado de Prof. Tullio De Mauro en nia 'Palazzo 

Ducale' pri 'la eùropa lingva problemo. De Mauro diris ke la solvo de tiu 

problemo estas la plurlingvismo. Ni diris ke la solvo estas la Internacia 

Lingvo. 


